
 

 

 2019.01.28מיום   3פרוטוקול ישיבת וועד מקומי מס' 
 
 

 ליאור בר   –יו"ר הוועד    משתתפים:

 

 סגל, אילן בן יעקב, שמוליק נובהארי , אלי רוט,  מושיקחברי הוועד : 
 .   יעל טמיר, חגי דדי, אילנה סיגל, קטי רוזנברג,

 אביבי.  –, ענת ציפקין  מיטל סעדה: אודי טמיר,  מליאה חברי

 שגיא מהנדס חפ"ק.  מנחם רז,   ,חדשות קיסריה  רפי דהן, רותם כתבת: אורחים
 

  
 : נושאים

 * בהתאם לסדר היום שפורסם. 

 
 שהגיעו במהלך השבעה של אביו ז"ל.   הרבים : ליאור מודה למנחמיםפתיחה

 . ןדיוקיציג את  נושא אור ים, עובדות על ומדגיש ששגיא   מציג את שגיא, 
  פרויקט, כולל דחייה בהצגת אחת הישיבות הקרובות,ידחה ל 3נושא שכונה   

 . התרבות  אולם/בית
 . ענייניתהכוונה לסגור פערי מידע ומכאן לנהל שיחה  

 
, מייצג את אופיר המחזיק בתיק תחבורה ,בהמשך לפגישה שהתקיימה עם  אלי רוט
 מסודרת ומשולבת עם הועלו הסוגיות הבאות:  תחנת אוטובוס  החפ"ק

 ובאי נאות גולף.    םתחנת הסעה קיימת לתושבי
   .  אין תאורה, אין שוליים, סכנת חיים - שדות ים אמפי כביש המוביל לבית הקברות

 .  הסדר מעבר חציה בכניסה למתחם -כיכר נאות גולף 
 מענה לימי קיץ וימי החורף.   העמדת תחנה מקורה, -צומת פל ים 
 .  ת תמרור עצורהצב -צומת העוגן  

 
 אור ים, חילק חוברת מידע על  בפרויקטהעוסק   , מהנדס מטעם החפ"קשגיא

תוח הכבישים  ימציג את תוכנית פו  הציג את סטטוס השכונה החדשה,   ,הפרויקטכל 
 לכוון אור עקיבא, יציאות מצומת פל ים.  

בכל הקשור  בעומסי תנועה שישפיעו על תושבי קיסריה ועל הצמתים הסמוכים  
רכבת קיסריה , שגיא לא    ההתעשיי באזור כמו רמזור חדרה עפולה, רמזור פארק  

 , יש לדבר עם גיא גולדיג. ןעניי קשור ל 
 

 אושר ברב קולות, יעל נמנעת.   - 2 'פרוטוקול מס
 

 השונות, מדגיש שיתוף מתנדבים, מזכיר את מבקש דווח  מהועדות  ליאור

1.2.19 



 הרישום והענות שהייתה בפרסום, ממליץ לשלב ולהפעיל. 
 

 .  , משולב עם צח"י, נושא תחבורה דווחועדת בטחון ותחבורה אלי,
ליוני,    20ב   בכנס הפעילים שהתקיים סקר את פעילות צח"י , שי  צורף שי לוי לוועדה
 , קבלת חמ"ל וארגונו. ייישוב ותרגילהכשרת צוותים פעילות,  המשך 

 
חוקרת    ע"י בוורלישיועבר  מי ורעידות אדמהא ערב לקהילה בנושא צונ אילנה

נציגה יעל    ומרצה תושבת קיסריה, יתואם עם יוליה ובשילוב ו. תרבותי  מ אצונ
 טמיר.  

 
יעדים, קליטה ושילוב תושבים   קבענו , היה מפגש ראשון ,אילנה ומוריהו. רווחה
ליאור   קשר עם אביגיל קהילה תומכת, צרוף המתנדבות לפגישה הבאה. חדשים,

 מבקש בנושא רווחה לשמור על צנעת הפרט. 
 

ודנה בפעילות    התכנסההוועדה    , הבוועדחברים  12מדווח על  שמוליק ו. נוער,
 עתידית, פעילות טו בשבט התקיימה.  

 הנושא יועלה לסדר היום במנהלת כאשר תתכנס.  –  8מעבר פעילות הצופים לשכונה 
 

ישיבות בין הנושאים   2התקיימו  שמוליק ו. מוניציפאלית וקשר עם התושב ,
   ופגישה עם אילן מהחפ"ק.  תאפליקציה יישובי

 
 .  טרם התכנסה –שמוליק + מוריה   ו. מוניציפלית

 
 , התחילו בהתארגנות למשימות  בפריסה ומושיק , + דבי   אילן ו. ספורט

ליאור   ייעזרו ברשימת המתנדבים.,   חודש ספט'מתוכנן למרכזי   עאירולכל השנה,  
 מבקש ארוע מוקדם יותר. 

 
ץ  עם רפי דהן, הומל מתקיימת פעילות בנושא דת, הסביבה +. ו.  איכותו.  יחג

 הסביבה.  לאיכותלהתחבר עם רפי אדרי 
 

 ( מליאה/מועצה  אשת הקשר) ומיטל, רווית   מושיק, + יעל,  קטי ו. חינוך
י אבני  בי"ס יסודי, הכרות ותאום ציפיות, פגישה עם רפובי"ס משותף ת פגישו  2היו 

 מציינים אוירה טובה פגישות מצוינות.  במוא"ז, הגניםממחלקת ורחל הסגן 
 חגי מוסיף על סיור בגנים.

 
 היו בפגישה עם רכזי התרבות של   ת ורז, רווי,+ קטי,  יעל ו. תרבות

 שילוב הנוער. , מסיבות יום העצמאותבנושא המועצה   ייישוב
 טרם נסגר יוזמת הועד  –פורים  מסיבת  

 
 מקצוע, דבי תצטרף.  , ישולבו בעלי מושיק+    ותיירות חובניה, פיתו תכנוןליאור ו. 

 
 סעיפים לדיון: 

 
 העברת  בין הוועדות, חשוב לסכרן המידעהקשר והעברת ,  התאום חגי

 . םואירועיעל פעילויות   מידע
 

 במסגרת מזכירות שתוקם  התקשורת הפנים ארגונית תעשה בהמשך  ליאור
 לדברים האלה.   גם  ותיתן מענה

 



מבינים שאין הרבה מה  ליאור מציין כי הוועד תומך בהרחקת האסדה , ,  נושא הגז
לעשות, יוזמן רפי אדרי הפעיל בנושא ויתבקש לרכז את הנושא ,לעדכן ולקבל עזרה  

 מהועד.  וגיבוי 
 

 ן צפוניות, להזמי נושא כבד משקל, מטופל ע"י ועד פעולה שכונות  ג'יסר
 .  סטטוס הטיפוללישיבה את נציגי ו.הפעולה להבין מה 

 ג'ורנו אורית מזמינה אליה לחוות את בעיית הרעש והמטרדים, ישים בקיץ. 
 פתרון.  ב ורסת, מחייק הסוללה מתפרקת, לטענת חלק מהתושבים, 

 
 הועד ,בבחירות, לקח על עצמו את נושא ג'יסר  עם הבטחה   ליאור

 סיור בשטח .  בוקר הועד ייצא לסיור לנסות להקל את המפגעים,   לציבור
 
 "הכלבים נובחים נושכים, והשיירה לא עוברת"  בפניה של חברי   כלבים 

פקח אחד, המליץ להפעיל את   שפתרונות, יהמליאה למשה/מחל' מוניציפלית, אין  
  הוועד מבקש מחברי המליאה לטפל בנושא הקצאת פקח ליישוב, ,  קדני מהחפ"

 לתגבר סיורים של הפקח בישוב. התבקשו ללחוץ   נציגי המליאה
 

 שאנחנו הולכים להגביר להדגיש מציע לפנות לקהל, לערנות ואחריות ,  מושיק
 פיקוח ולצאת למבצע "כלבים". 

ף עם החפ"ק,   הועד יוציא קריאה לתושבים ויפרסם בערוצי התקשורת, בשיתו
 וחגי.  מושיקהפעילות תעשה ע"י  

 
 

   -שונות
 הקיץ בנמל, יטופל   יאירוע מעלה את נושא הרעש והתחבורה ,  קטי

 ע"י ו. ביטחון ותחבורה. 
 

, עלה רעיון לכרטיס דיגיטלי ,  העלה את נושא כרטיסי ביקור לחברי הוועד  ליאור
 בהמשך.   ק ייבד

  
 
 
 
 
 

 כמתוכנן 22:00בשעה סוגר את הישיבה    -ליאור    

 


